

**ACA Nederland Intergroep zakelijke vergadering  
IG #599 Notulen 25 jan 2025**



**Volwassen Kinderen van  
Alcoholisten® &  
Disfunctionele Families**

Starttijd: 13:00 – 15:00 uur Zoom.

Datumschema staat op de website;

<https://www.adultchildren.nl/vergaderschema-notulen-2025/>

Notulen staan ook op de website; <https://www.adultchildren.nl/>

In de notulen staat ook de link die iedere keer gebruikt wordt. Iedereen is welkom tussen 13.00 uur en 15.00 uur. Alleen luisteren mag ook.

=====Zoomlink gegevens=====

<https://us02web.zoom.us/j/86788108738?pwd=b0hxY0M1bVI0bExYMDNVNmNaVjd1Zz09>  
Meeting ID: 867 8810 8738  
Passcode: 627186

=====

**ACA Intergroep 599 vergadering Agenda 13:00 – 15:00**

**Aanwezig:** Philip, Marijke, Lianne, Linda, Nicky, Brigit en Vera

**Afmelding:** Raymond, Anouk en Dirk.

1. Bepalen wie de dagvoorzitter functie wil invullen en vaststellen agenda (Phillip, gebruikmakend van conceptagenda dec) en bepalen wie de secretaris functie wil invullen i.v.m. tijdelijke afwezigheid Raymond (Marijke).
2. Opening met het ACA gebed om gemoedsrust in de wij-vorm
3. Voorlezen “suggested commitment to service” BRB p 601.
4. Notulen 14 december 2024 zijn goedgekeurd
5. Rondje groepen door de aanwezige deelnemers
  - Marijke: ACA groep Alkmaar, stabiele kern van 4 heeft zich uitgebreid naar 7, af en toe komen er wat mensen “uitproberen of een kijkje nemen”, groep loopt goed en stabiel.
  - Nicky: Secretaris van ACA Den Bosch, groep is wisselend 12-6-tot 15 mensen.
  - Lianne: ACA R’dam za ochtend, groep is wisselend 12-20 mensen. Lianne is ook lid van de retreatcommittee
  - Brigit: ACA R’dam, kijkt mee
  - Philip: ACA Weert wo avond, stabiele kleine kern van 3, maar soms kunnen ze wel met-20 aanwezigen in een meeting zitten.
  - Linda: Intergroep Webmaster, houdt o.a. website bij
  - Vera: Intergroep Literatuur persoon

## 6. Commissierapporten

- **Webmaster (vacant): (Linda op de achtergrond)**, e-mails bijgehouden, kleine website wijzigingen en onlangs de nieuwe Intergroep vergaderdata voor 2025 beschikbaar gesteld op website. Er zijn verder geen vragen aan de webmaster.
- **Literatuurpersoon (op zoek naar vervanger): (Vera)** heeft presentatie van boek orders, maar scherm delen lukt helaas niet i.v.m. verbingsproblemen. In woorden: er is een grote boeken order geplaatst, dit i.v.m. aankomende prijsstijgingen (prijsstijging van 2 dollar, sommigen boeken gaan met 3 dollar stijgen). Het doel van Vera is haar functie neer te leggen rond de zomer. Zodra deze voorraad (de voorraad die nu is opgekocht voor de prijsstijging) is verkocht gaat Vera stoppen.

**Brigit** is mogelijk geïnteresseerd om de functie **Literatuurpersoon** over te nemen.

- **Secretaris (Raymond):** afwezig, geen info
- **Voorzitter (vacant):** afwezig, geen info **Philip** gaat er over nadenken. Gaat zichzelf er nog even de tijd voor geven.
- **Penningmeester (Dirk en Anouk):** afwezig, geen info
- **Vertaal coördinator (op zoek naar vervanger):** Philip geeft aan, deze functie (commissie) wordt ook vervuld door mensen, die dit al lang doen en op opvolging wachten
- **Event coördinator (openstaande post):** Lianne is wel geïnteresseerd, wel is het nieuw en onbekend, ze wil zichzelf nog vrijlaten, zou graag met hulp willen kijken wat het nu precies inhoudt. Ze is bekend met info over functie op de website (geopperd door Philip). Vera is voorzitter geweest bij Social Events, ze heeft ervaring met het organiseren van evenementen voor honderden mensen. Ze is bereid, na haar Literatuurpersoon functie, Lianne te begeleiden met haar ervaring. Lianna geeft aan dat het fijn is om te weten dat ze terug kan vallen op Vera's ervaring. Lianne gaat erover nadenken.

**Retreatcommittee (Lianne):** 2 van de 8 commissieleden zijn afgevallen, een bijeenkomst is door ziekte nog niet geweest. Nicky vraagt of er misschien tekort aan mensen is. Lianne geeft aan dat dit nu nog lastig in te schatten is. Wellicht meer daarover na eerste retreatcommittee meeting. Vanuit een brainstorm komt er waarschijnlijk een meer gerichtere vraag naar (o.a.) hulp. Brigit wil wel graag mee brainstormen, heeft expertise op het gebied van het toegankelijk maken van het retreat voor mensen met een handicap. Haar aanbod wordt op prijs gesteld.

- **ACA EU/WSO Group Representative (openstaande post)**

Voorstel Philip: **Als vast punt op de agenda: functies benoemen en de openstaande posities benoemen** Iedereen voor gestemd

**Functieomschrijvingen** staan ook op de website, linkje:

[Functieomschrijvingen | Adult Children of Alcoholics® & Dysfunctional Families - ACA Nederland](#)

**Agendapunten:**

- **Retreat**, reeds besproken.
- **Sponsorschap**- Marijke, excuses, heeft zich niet goed voorbereid vanwege ziekte, wat ze van de vorige keer begreep is de afweging van de privacy en zoets als het prikbord. Ook begreep ze dat het zoeken naar een juiste passende sponsor bij het herstelproces hoort, het 12 stappen proces hoort, heel persoonlijk is.
- **Veiligheid** - Lianne vraagt, zou Veiligheid niet standaard op de agenda komen te staan? Philip, bij Weert zijn we als groep verantwoordelijk voor de veiligheid, wij benoemen dit ook standaard in de tekst. Lianne is wel geïnteresseerd in deze teks. Tekst van de groep van Philip is gedeeld in Zoom App: "De veiligheid in de groep dient te allen tijden te worden gewaarborgd. Iedere deelnemer is verantwoordelijk voor die veiligheid. Mocht je je ongemakkelijk voelen door het gedrag van een medelid spreek je dan alsjeblieft uit bij iemand die je vertrouwt.  
 Marijke geeft aan dat bij ACA Alkmaar er ook een standaardtekst is om de veiligheid te waarborgen, een ieder kan tijdens de meeting iemand hierop aanspreken. Ze zal de exacte richtlijnen/tekst later nog met Lianne (via WhatsApp) delen."  
 Bij Nicky op de groep in Den Bosch spreken ze als serviceteam iemand erop aan bij een onveilige situatie.  
 Lianne bedankt iedereen voor de informatie, omdat ze ook zit met dat iedere fellow weer door iets anders kan worden geraakt/getriggerd. Vaak wordt bij haar groep direct naar het serviceteam wordt gegrepen en dit zorgt bij haar soms voor twijfel of ze zich te verantwoordelijk voelt en het dan op zich neemt, omdat het soms lijkt of men het zelf had kunnen oplossen met elkaar, steun en advies over veiligheid is welkom.  
 Vraag van Nicky: Veiligheid, vanuit Amerika wellicht, hoe staat ACA er in, hoe lossen ze onveiligheid daar op, is er een orgaan waar wij op terug kunnen vallen?. Eerst via Intergroep en dan ....?  
 Linda geen ervaring mee, maar iemand uit de Intergroep heeft gezegd, dat vragen neerleggen bij WSO goed werken.  
 Philip heeft ook wel eens vragen aan de WSO gesteld en goede ervaring ermee.  
 Groep Den Bosch, Nicky geeft aan dat zij ook richtlijnen voor de veiligheid hebben, die tijdens de meeting worden voorgelezen.  
 Bij welke functie hoort veiligheid eigenlijk binnen de Intergroep? Blijkbaar hoort dit bij de functie ACA EU/WSO Group Representative. Aangezien dit een openstaande post is, wie houdt dan de info bij vanuit de ACA -EU/WSO? Vera geeft aan dat zij updates vanuit de WSO krijgt, bijvoorbeeld over de QDM. Marijke geeft aan dat de ACA Groep Alkmaar ook updates krijgt vanuit de WSO, binnenkort is de QDM, Quarterly Delegate Meeting, daar gaat Marijke meekijken. De agenda wordt nog of is nu reeds gepost.  
 Marijke, Philip, Nicky, Brigit vragen of ze aan de Intergroep WhatsApp Groep toegevoegd kunnen worden. Vera gaat hiermee akkoord en wil dit doen, maar blijkt niet gemachtigd, ze gaat het regelen met de mensen die wel gemachtigd zijn.